

Firma
Kroschke sign-international GmbH
Frau Moreyko
Kroschkestr. 1
38112 Braunschweig

Erklärung zur Richtlinie 2019/19/EU WEEE

Elektro- und Elektrizgesetz ElektroG

Die WEEE Richtlinie beschreibt die Vorgaben zur Entsorgung von Elektro- und Elektronik- Altgeräten. Die B-SAFETY GmbH ist bei der Stiftung Elektro-Altgeräte Register (kurz: EAR) in Deutschland im Sinne der WEEE registriert. Entsprechende Produkte sind, insofern notwendig, gekennzeichnet.

Registrierungsdaten DE (Stiftung Elektro-Altgeräte Register)
Reg.Nr.: DE 85759272

Geräteart: Lampen sowie Leuchten und sonstige Beleuchtungskörper oder Geräte für die Ausbreitung oder Steuerung von Licht, die in anderen als privaten Haushalten genutzt werden

Sollten Sie noch Fragen haben, stehen wir Ihnen natürlich gern jederzeit zur Verfügung.

Declaration on the Directive 2019/19/EU WEEE

Electrical and Electronic Equipment Act ElektroG

In Germany, the WEEE Directive describes the requirements for the disposal of waste electrical and electronic equipment. B-SAFETY GmbH is registered with the Foundation Elektro-Altgeräte Register (short: EAR) in Germany in terms of WEEE. Appropriate products are marked, if necessary.

Registration data DE (Foundation for Waste Electrical Equipment Register)
Reg.No.: DE 85759272

Type of equipment: Lamps as well as luminaires and other lighting fixtures or devices for the distribution or control of light used in other than private households.

If you have any further questions, please do not hesitate to contact us.

B-SAFETY GmbH

i.A./on behalf of Günter Steinhaus